
Zápisnica č. 8/2024 

zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  26. 11. 2024  
 
 
 
Prítomní :  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 

 
Program: 1. Návrh dodatku č. 2/2024 VZN č. 78/2022 o miestnom poplatku za komunálne  
                      odpady a drobné stavebné odpady 
                      /prizvaná JUDr. Natália Mináriková, Ing. Mária Gavorová, PhD./ 
 
         2. Návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2025, 2026 a 2027 

 
 3. Informácia o zmene rozpočtu Zmenou rozpočtu mesta č. 3/24 

 
                   4. Informácia o zmene rozpočtu Rozpočtovým opatrením primátora č.4/24    
                     
                   5. Návrh na použitie rezervného fondu mesta 
 

6. Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku do OOCR Záhorie pre  
     rok 2024 

    
      7. Rôzne.  

 
      

 
     Zasadnutie komisie začalo o 15.30 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 
Pavol Kalman, ktorý privítal prítomných členov komisie. Komisia rokovala v súlade s programom 
zasadnutia , ktorý bol jednohlasne schválený. 
     Komisia bola uznášaniaschopná  za účasti 9 členov. Ing. Martin Urban a PhDr. Miriam 
Madunická PhD. sa ospravedlnili z účasti na finančnej komisii. 
      
    
K bodu 1. 
 
Návrh dodatku č. 2/2024 VZN č. 78/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Komisiu informovala prizvaná  JUDr. Natália Mináriková a Ing. Mária Gavorová, 
PhD. Nakoľko sa zmenili náklady mesta Senica na nakladanie s odpadom navrhujú sa zmeny 
sadzieb pre rok 2025. 
Sadzba paušálneho poplatku za osobu a kalendárny rok 2025 v Eur  pri fyzických osobách by bola 
vo výške 59,00 Eur, čo je zvýšenie o 6,- Eur oproti minulému roku 2024. 
"Vzhľadom na rozdielny spôsob výpočtu výšky poplatku oproti výpočtu poplatku na rok 2024 a 
medziročného nárastu jednotlivých nákladových položiek pre FO aj PO, požiadal predseda FK 
predkladateľku o kontrolu správnosti všetkých nákladov, ktoré vstupujú do výpočtu určenia výšky 
poplatku na rok 2025. Pani Ing. Gavorová si určila termín vykonania kontroly a zaslania jej 
výsledkov členom finančnej komisie do konca 48. týždňa (1. decembra 2024)." 

 
 
     Hlasovanie:      prítomní:  9,     za: 5,    proti: 0,     zdržal sa: 4     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh dodatku a odporúča MsZ na schválenie. 



K bodu 2. 
 
Návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2025, 2026 a 2027, komisiu informoval 
vedúci finančného oddelenia Ing. Mozolič.  Mesto Senica bude na základe predloženého návrhu 
rozpočtu na rok 2025 hospodáriť s finančnými prostriedkami na úrovni 38 mil. Eur. Rozpočet je 
zostavený s prebytkom 160 tis. Eur. Rozpočet je zostavený tak, aby zdroje krytia na celkové 
výdavky mesta boli vytvorené prebytkom bežného rozpočtu, ktorý je zostavený s prebytkom vo 
výške 1,42 mil. Eur a prebytkom rozpočtu finančných operácií, ktorý je zostavený s prebytkom 1,9 
mil. Eur. Schodok kapitálového rozpočtu vo výške 3,16 mil. Eur   je pokrytý prebytkom bežného 
rozpočtu a rozpočtu finančných operácií. 
V návrhu rozpočtu mesta na rok 2025 neplánujeme čerpanie investičného úveru, ale rozpočtuje  
prijatie nového úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania a bude pokračovať v čerpaní úveru zo 
ŠFRB z roku 2024. 
Mesto bude v roku 2025 pripravené na plnenie základných funkcií mesta a zabezpečenie  všetkých 
organizácií a stredísk a bude schopné výrazne zhodnotiť majetok mesta novými investíciami v 
celkovej výške 10,9 mil. Eur.   Súčasťou rozpočtu je aj rozpočet Mesta Senica na roky 2026 - 2027, 
t. j. viacročný rozpočet, ktorý nie je v zmysle §9 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov záväzný a bude zobraný na vedomie. 
 

     Hlasovanie:      prítomní:  9,     za: 6,    proti: 0,     zdržal sa: 3   
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh a odporúča MsZ na schválenie. 
 
Po tomto bode programu rokovanie komisie pokračovalo za účasti 8 členov, Mgr. Filip Lackovič sa 
ospravedlnil. 
 
 
K bodu 3.  
 
Informácia o zmene rozpočtu Zmenou rozpočtu mesta č. 3/24. Ing. Róbert Mozolič, vedúci 
finančného oddelenia informoval komisiu, že v tejto zmene rozpočtu okrem iných  boli rozpísané 
do príjmovej a výdavkovej časti  účelovo určené finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu, ktoré 
sa MsZ dávajú na vedomie.  
Celkové príjmy a výdavky rozpočtu sa zvyšujú o rovnakú čiastku 34 656 Eur, prebytok rozpočtu sa 
nemení ostáva zostavený s celkovým prebytkom vo výške 100 389 Eur. 
 
      Hlasovanie:      prítomní:  8,     za: 8,    proti: 0,     zdržal sa: 0 
 
Finančná komisia berie na vedomie predloženú informáciu a odporúča MsZ na rokovanie.  
 
 
K bodu 4.  
 
Informácia o zmene rozpočtu  Rozpočtovým opatrením primátora č. 4/24. Komisiu informoval 
vedúci finančného oddelenia  Ing. Róbert Mozolič.  
Rozpočtovým opatrením sa celkové príjmy a výdavky rozpočtu mesta nemenia, ostáva s celkovým 
prebytkom vo výške 100 389 Eur.  
 
     Hlasovanie:      prítomní:  8,    za: 8,     proti: 0,     zdržal sa: 0   
 
Finančná komisia berie na vedomie predloženú informáciu a odporúča MsZ na rokovanie.  



 
 
     Hlasovanie:      prítomní:  8,    za: 8,     proti: 0,     zdržal sa: 0   
 
Finančná komisia berie na vedomie predloženú správu a odporúča MsZ na schválenie. 
 
 
K bodu 5.  
 
Návrh na použitie rezervného fondu mesta. Zostatok rezervného fondu je vo výške 1 093 257,65 
Eur. V roku 2024 bolo schválené zapojenie rezervného fondu do rozpočtu mesta v časti príjmové 
finančné operácie vo výške 1 000 000 Eur. Návrh je na použitie rezervného fondu mesta na 
investičné akcie mesta v celkovej výške 293 348,94 Eur. 
 
Hlasovanie:      prítomní:  8,    za: 8,     proti: 0,     zdržal sa: 0   
 
Finančná komisia berie na vedomie predloženú správu a odporúča MsZ na schválenie. 
 
 
K bodu 6.  
 
Návrh na schválenie mimoriadneho členského príspevku do Oblastnej organizácie cestovného 
ruchu Záhorie  pre rok 2024 vo výške 25 000,- Eur. Tento príspevok bude využitý najmä na 
modernizáciu a podporu činnosti turistického informačného centra a podporu kultúrno -
spoločenských akcií. 
 
     Hlasovanie:      prítomní:  8,    za: 3,     proti: 3,     zdržal sa: 2   
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh a neodporúča MsZ na schválenie. 
 
 
K bodu 7.  
 
V bode rôzne Ing. Mozolič informoval členov finančnej komisie vývoji hospodárenia mesta Senica a 
úverovej zadlženosti. 
 
     Zasadnutie finančnej komisie ukončil predseda poďakovaním prítomným členom za účasť. 
 
 
 

 
                                                                                  Ing. Pavol Kalman   
                                                                                    predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 
Senica 28.11.2024 
Zapísala: Monika Rišková  


